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AGENDA 

Punt Onderwerp Duiding 

1.  
Kennisneming ontslag voorzitter 

+ verkiezing nieuwe voorzitter en 

secretaris 

Anne-Mie geeft haar ontslag als voorzitter maar blijft actief 

in de MAR 

2.  Update vergunningsdossiers 
Twan geeft uitleg over de status van enkele 

vergunningsdossiers 

3.  Update biodiversiteitsdossiers 
Twan geeft uitleg over de status van enkele 

biodiversiteitsdossiers 

4.  Update klimaatcijfers Twan duidt de meest recente klimaatcijfers. 

5.  Vuurwerk 
Wat is het standpunt van de MAR over het vuurwerk in de 

gemeente? 
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1 AGENDAPUNT 1 

Omschrijving: Kennisneming ontslag voorzitter + verkiezing nieuwe voorzitter en secretaris 

Anne-Mie heeft haar ontslag als voorzitter ingediend. Ze blijft wel zetelen in de MAR. Er is 1 

kandidaat-voorzitter nl. Jean-Pierre Rutten en hij wordt unaniem verkozen. 

Hanne Mengels is de enige kandidate om secretaris te worden en wordt unaniem verkozen. 

Het is zeer nuttig om ook iemand van Natuurpunt af te vaardigen. Christophe heeft Liselotte hierover 

gemaild maar geen reactie ontvangen. 

 

 

Conclusie/actie: 

Hanne vraagt aan Natuurpunt na of zij mag afgevaardigd worden namens Natuurpunt. Update: Ja, 

laat Liselotte Bollen weten. Hanne zal namens Natuurpunt Voeren afgevaardigd worden. 

 

 

2 AGENDAPUNT 2 

Omschrijving: Update vergunningsdossiers buurgemeenten  

 

a. Windturbines Warsage: 

Dit dossier is al vaker besproken. De auditeur van de Raad van State gaf recent advies om de 
vergunning te vernietigen. Twan verwacht niet dat er voorlopig een vergunning zal afgeleverd 
worden.  

 
b. Knauf Visé: 

De inrichting wil een vergunning aanvragen om nieuwe afvalstromen te verbranden 
(bijvoorbeeld glaswolplaten uit Duitsland). Er is nog geen officiële aanvraag lopende. 

 
c. Envisan Lixhe: 

Wenst een slibverwerkingsinstallatie te bouwen. Er werd een infovergadering gehouden en nu 
zal men overgaan tot de opmaak van een Milieueffectrapport.  

 

 

 

Conclusie/actie: 

Twan volgt alle dossiers verder op en houdt de MAR op de hoogte.  



3 AGENDAPUNT 3 

Omschrijving: Update biodiversiteitsprojecten 

a. Paddentunnels Altenbroek: 

De gemeente vroeg subsidie aan bij ANB voor het installeren van betonnen keerelementen 
langs de weg (Altenbroek-Stadshaag) . De bestaande schermen zijn in slechte staat. Deze 
paddentunnels zullen samen met de weg aangelegd worden maar het is nog niet zeker of 
alles gaat lukken omdat de weg misschien niet breed genoeg is. Het studiebureau dat de 
wegwerken intekent, is er mee bezig.  

 

Conclusie/actie: 
 
De MAR-leden suggereren andere mogelijkheden om padden te beschermen tijdens de jaarlijkse trek 
zoals verkeer omleiden (op kleinere wege een optie) of een snelheidsbeperking in te voeren. Een 
paddenoverzet zou ook ziektes overbrengen op de padden.  
 
Ook een idee is om bij toekomstige wegenwerken altijd te kijken of er ook voor de padden iets 
gedaan kan worden 

 

b. Vleermuizen: 

Regionaal Landschap Haspengouw en Voeren trekt dit project waarbij 4  kerkzolders en 
zolders van schuren ingericht zullen worden als verblijfplaats voor vleermuizen. Via de 
provincie ontvangt de gemeente hiervoor subsidie.  

 

Conclusie/actie: 
 
Mieke stelt voor om ook met Ghis Palmans van Natuurpunt contact op te nemen omdat hij destijds 
onderzoek gedaan heeft naar de aanwezigheid van vleermuizen in Veurs en Teuven.  

De vraag wordt gesteld om ook de klemtoonverlichting aan de kerken uit te schakelen. Deze lichten 
verhinderen immers dat vleermuizen jagen. Tussen 24u en 5u ’s ochtends gaan de straatlichten uit, 
evenals de klemtoonverlichting, licht Joris toe. Dat is zeker al een goede zaak voor de vleermuizen, 
CO2-besparing en de portemonnee van de gemeente. 

Jean-Pierre haalt aan dat het nuttig zou zijn indien de gemeente zich informeert over de beste 
alternatieven om de straatverlichting stapsgewijs te wijzigen naar meer economische versies, zoals 
dat vandaag gebeurt. LED-verlichting zou door vleermuizen als een muur gepercipieerd worden. Net 
over de grens, in Eijsden, zien we de switch naar een meer oranje straatverlichting, die behalve een 
warmer straatbeeld, ook niet storend voor vleermuizen zou zijn. 

4 AGENDAPUNT 4 

Omschrijving: Update klimaatcijfers 



De provincie maakt een jaarlijks rapport voor alle gemeenten. Voeren engageert zich om 40% minder 
CO2 uit te stoten tegen 2030. Volgens de laatste cijfers uit 2020 zitten we nu op 11%. Er is dus nog 
een hele weg af te leggen.  

Enkele recente acties zijn de collectieve wijkrenovatie in Moelingen (Withuisstraat en Mescherstraat: 
8 gezinnen), de aanleg van fietspaden en het doven van de straatverlichting tussen 24u en 5u.  

Waar is winst te halen? Vooral het renoveren van oude woningen en het stimuleren van inwoners om 
meer de fiets te nemen voor het functioneel verkeer. 
 

 

Conclusie/actie: 

Wat kan de MAR doen om een steentje bij te dragen in het klimaatplan? Volgens Mieke kunnen we 
sensibiliseren rond volgende thema’s:  

• Lokaal kopen: streekproductenmarkt + 2dehands (werd vroeger al georganiseerd). Ferm 
erbij betrekken? Repair café? Vroeger al gedaan, maar steeds minder animo. 

• Lokaal fietsen 
• Afval sorteren 

 
We laten de ideeën wat rijpen. 

 

5 AGENDAPUNT 5 

Omschrijving: vuurwerk, een ware hel voor dieren 

Nu is er vuurwerk toegelaten op 31/12 tussen 23u45- 0u30. Voor veel dieren is dit een ware hel en 
vuurwerk veroorzaakt ook overlast voor de buurt. 

De gemeente heeft begrip voor beide standpunten en wil het vuurwerkverbod blijven hanteren muv 
31/12 tussen 23u45 en 0u30. Het helemaal verbieden heeft volgens Joris weinig zin omdat mensen 
toch vuurwerk gaan blijven gebruiken en het verbod heel moeilijk te handhaven is. We rekenen op het 
begrip van de mensen om toch de regels te respecteren. 

 

6 RONDVRAAG 

Jean-Pierre:  

• Kunnen we de notulen krijgen? Staan op website Voeren: https://www.voeren.be/bestuur-en-

beleid/bestuur/adviesraden/milieuraad 

• Het beleid rond trage wegen is misschien ook een thema om als MAR eens ons hoofd over te 

buigen. Voeren is heel rijk aan trage wegen die vooral voor voetgangers gebruikt worden. 

https://www.voeren.be/bestuur-en-beleid/bestuur/adviesraden/milieuraad
https://www.voeren.be/bestuur-en-beleid/bestuur/adviesraden/milieuraad


Maar ook ruiters, fietsers, rolstoelgebruikers… zouden van deze wegen gebruik moeten 

kunnen maken. Recent werd in SGV nog een trage weg enkel toegankelijk gemaakt voor de 

voetgangers doordat er draaipoortjes werden geïnstalleerd. Jean-Pierre gaat alvast te rade bij 

Roland en Twan over dit thema en komt met meer nieuws naar de volgende MAR terug. 

Lizzy: 

• Hoe gaat het beleid om met onze adviezen? Alle verslagen van de MAR komen ter 

kennisgeving op het college. Wij als MAR kunnen ook op eigen initiatief advies uitbrengen en 

we mogen vragen dat het college dit bespreekt.  

Anne-Mie: 

• Laat weten dat er zich nog een persoon kandidaat gesteld heeft om in de MAR te zetelen.  Deze 

persoon kan erin komen nu Hanne namens Natuurpunt afgevaardigd kan worden.  

 

Sluiting van de vergadering 

 

De vergadering eindigt om 22u45. 

 

De volgende vergadering van de adviesraad zal plaats vinden op 4 april – onder voorbehoud – om 

20u00 in de raadszaal van het gemeentehuis.  

Bevestiging van de uiteindelijk gekozen datum volgt nog. 

 

 

 

 

Jean-Pierre Rutten 

Voorzitter 


